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PROTOKÓŁ NR 13/2012 

 

Z trzynastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 27 stycznia 2012 roku w 
lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1155. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 36 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 7 

 
 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 
radnych, sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2  
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad oraz 
poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad.  
 Radna Dorota Grabowska – proszę o wprowadzenie w punkcie 9 kolejnego podpunktu   
a) Dyskusja, a głosowania nad uchwałą przeniesienie do podpunktu b). 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – proszę Państwa radnych o głosowanie nad 
proponowaną zmianą. 

Głosowanie: 
14 głosów „za” wprowadzeniem podpunktu 
1 głos „wstrzymujący się”  
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Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny po zmianie w 
brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-
2017. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Karniewo na 2012 rok. 
 a) Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 

9. Uchwała intencyjna w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie. 
a) Dyskusja.  
b) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie. 

10. Określenie szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami 

działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 
tych organizacji. 

11. Określenie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk zwłok zwierzęcych i ich części, 
spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk 
zwłok zwierzęcych i ich części, spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej  sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści. Ponieważ nikt z 
radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokół z  XII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo 

 
Głosowanie:  
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15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska –korzystając z okazji, chciałbym poinformować 

Państwa, że na dzisiejszej Sesji odbędzie się wręczenie odznaczeń „Za Zasługi dla Obronności Kraju”. 
Serdecznie witam płk. Krzysztofa Gemzę oraz wszystkich zaproszonych. 

Następnie płk. Krzysztof Gemza podziękował za zaproszenie oraz wraz z Przewodniczącą Rady 
i Wójtem Gminy wręczyli medale „Za Zasługi dla Obronności Kraju”. 

Wykaz odznaczonych: 
1) Państwo Marianna i Stanisław Drejka 
2) Państwo Teresa i Jan Kaźmierczak 
3) Pani Marianna Pszczułkowska 
4) Państwo Teresa i Zygmunt Doroccy 

 
Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu), oraz poinformował, że wpłynęła już część 
pieniędzy za rekultywację wyrobiska w Gościejewie, która będzie przeznaczona na budowę chodnika. 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 17 stycznia 2012 roku, na którym zostały omówione 
projekty uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017, 
uchwała budżetowa na 2012r., uchwała w sprawie  określenia szczegółowego sposobu konsultowania 
z radami działalności pożytku publicznego lub  organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3   ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Został 
omówiony temat o budowie biogazowni w Gminie Karniewo, planowany do zmiany regulamin 
wynagradzania nauczycieli w Gminie Karniewo, przeanalizowaliśmy zamiar likwidacji Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Romanowie oraz możliwość włączenia Publicznego Gimnazjum w Karniewie 
do Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Karniewie. Wójt Gminy przedstawił informację o podjętych 
działaniach w celu podpisania umowy na wyłapywanie bezdomnych psów z terenu Gminy Karniewo. 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli dyrektorzy szkół z terenu gminy. Materiały po analizie i 
omówieniu przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 18 stycznia 
2012 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017, uchwała budżetowa na 2012r., uchwała w sprawie  
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub  
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3   ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
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dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Został omówiony temat o budowie biogazowni 
w Gminie Karniewo, planowany do zmiany regulamin wynagradzania nauczycieli w Gminie Karniewo, 
przeanalizowaliśmy zamiar likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie oraz możliwość 
włączenia Publicznego Gimnazjum w Karniewie do Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Karniewie. 
Wójt Gminy przedstawił informację o podjętych działaniach w celu podpisania umowy na 
wyłapywanie bezdomnych psów z terenu Gminy Karniewo. Materiały po analizie i omówieniu 
przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja odbyła posiedzenie 17 stycznia 2012 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017, uchwała budżetowa 
na 2012r., uchwała w sprawie  określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami 
działalności pożytku publicznego lub  organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3   ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Został omówiony 
temat o budowie biogazowni w Gminie Karniewo, planowany do zmiany regulamin wynagradzania 
nauczycieli w Gminie Karniewo, przeanalizowaliśmy zamiar likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Romanowie oraz możliwość włączenia Publicznego Gimnazjum w Karniewie do Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Karniewie. Wójt Gminy przedstawił informację o podjętych działaniach w celu 
podpisania umowy na wyłapywanie bezdomnych psów z terenu Gminy Karniewo. Materiały po 
analizie i omówieniu przyjęto. 

 
Ad.pkt.6 
  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 
Radny Andrzej Chełchowski – na nowej drodze powiatowej przy rondzie, na przejściu dla 

pieszych po najmniejszym deszczu stoi woda. Trzeba to zerwać i położyć drugi asfalt. Wiosną trzeba 
będzie zrobić przegląd całej tej remontowanej drogi bo myślę, że będą duże zastrzeżenia do 
chodników, przepustów, dopóki jest gwarancja. Druga sprawa, to prośba do Pani Skarbnik, aby 
przejrzała budżet, może jakieś pieniądze znalazłyby się na dofinansowanie inwestycji parafialnej. 

Radna Jadwiga Witkowska – wrócę do śmieci w Gościejewie. Czy mamy tam podpisaną 
umowę na wysypisko śmieci, czy na gruz? Miałam ostatnio delegację z Gościejewa w tej sprawie, że 
tam przywożą takie brudy i trzeba to w jakiś sposób załatwić, a nie robić wysypisko śmieci. 

 Radny Marcin Chrzanowski – chciałbym zapytać o zmianę miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, bo to dość ważny temat. Chciałbym aby jak najszybciej zająć się 
tą sprawą. 
 
Ad.pkt.7 
 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Karniewo na lata 2012-2017. Uchwała została bardzo szczegółowo omówiona na 
posiedzeniach komisji. Prosimy Panią Skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 Skarbnik Gminy, Pani Marianna Michalska odczytała Uchwałę Nr OS/468/2011 składu 
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 listopada 2011 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo projekcie uchwały w sprawie 



5 
 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. Skład orzekający wydał 
pozytywną opinię o  przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017. 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - prosimy przewodniczących komisji o opinię. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017. 

Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2012 – 2017. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012 – 2017 (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
 
Uchwała Nr XIII/59/2012 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2012-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.8 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – uchwalenie budżetu Gminy Karniewo na 2012 
rok. Uchwała została bardzo szczegółowo omówiona na posiedzeniach komisji. Prosimy Panią 
Skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie budżetu Gminy Karniewo na 
2012 rok. 
 Skarbnik Gminy, Pani Marianna Michalska odczytała Uchwałę Nr OS/469/2011 składu 
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 listopada 2011 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Karniewo na 2012 rok. Skład orzekający wydał pozytywną opinię o  przedłożonym przez Wójta Gminy 
Karniewo projekcie uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska - prosimy przewodniczących komisji o opinię. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 
rok. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 
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Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Karniewo na 2012 rok. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały 
budżetowej Gminy Karniewo na rok 2012 (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
 
Uchwała Budżetowa Nr XIII/60/2012 Gminy Karniewo za rok 2012 z dnia 27 stycznia 2012 

roku została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9 

Uchwała intencyjna w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie. 
Przewodnicząca Rady, Beata Jackowska – uchwała intencyjna w sprawie likwidacji Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Romanowie. Panie Wójcie, prosimy o zabranie głosu. 
 

Ad.pkt.9 a) 
 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – jest to niewątpliwie ciężki temat dla nas wszystkich. 
Uczestniczyłem w dwóch spotkaniach z rodzicami uczniów z Romanowa. Długo na ten temat 
rozmawialiśmy, rozważaliśmy różne warianty. Sytuacja jest taka, że jeśli dziś zamiar zostanie podjęty, 
możemy jeszcze rozmawiać i szukać rozwiązań. Jest możliwość prowadzenia szkoły przez 
stowarzyszenie, ale wtedy wymagane jest zaangażowanie rodziców, chociażby w prace porządkowe i 
utrzymania szkoły. Możemy rozważać filię, ale wiemy, że finansowo nie będą to duże oszczędności. 
Jest 33 uczniów w szkole, na których dostajemy subwencję, czyli około 150 tys., budżet szkoły w tej 
chwili to ponad 640 tys., nie ma pierwszej klasy w szkole. Malejąca ilość dzieci to nie jest problem 
jednej placówki, ale wszystkich szkół. W tym roku mamy w szkołach mniej o 60 uczniów, czyli mniej 
subwencji. Koszty ciągle rosną, podwyżki dla nauczycieli są znaczne a subwencji większej nie 
dostajemy. Musimy szukać oszczędności.  

Nie jest to temat łatwy dla nas wszystkich. Jeśli się nie domówimy z inną alternatywą, to ze 
swojej strony gwarantuję, że zorganizujemy dojazd a wszelkie utrudnienia będę się starał likwidować. 
Na komisji Pani Radna obiecała, że jeśli dojdzie do likwidacji, to będziemy wspólnie walczyli, aby jak 
najwięcej dzieci przeszło do szkoły w Karniewie.  

Kadra i wszyscy pracownicy ze szkoły – część mogłaby się udać na wcześniejszą emeryturę, 
bądź emeryturę. Tym co pozostaną, będziemy się starali tą pracę w jakiś sposób zapewnić w innych 
szkołach, ale w miarę wolnych etatów.  

Radna Powiatowa, Maria Bonisławska – nauka i zdrowie to największe wartości dla człowieka 
i nie można liczyć się z kosztami. Moim obowiązkiem jest obrona tej placówki. Kiedy była 
likwidowana szkoła w Łukowie głosowaliście Panowie przeciwko likwidacji. Czy punkt widzenia zależy 
od punktu siedzenia? Dzieci z Romanowa osiągają najlepsze wyniki z egzaminów. Czy zdolne dzieci 
muszą być przeniesione do szkoły w Karniewie? Czy ambitni pedagodzy muszą zostać pozbawieni 
pracy? Wiemy, że w skali kraju likwiduje się wiele szkół, ale dobry gospodarz nie wyzbywa się 
majątku trwałego, a część włodarzy reorganizuje pracę szkół.  
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Radna Dorota Grabowska – podpisuję się pod tym, co powiedziała Pani Bonisławska. Mam 
gazetę wydaną przed wyborami, udzielony był tu wywiad zatytułowany „Nadszedł czas na zmiany”. 
Moje pytanie brzmi, czy o takie zmiany chodziło wyborcom? Planowane były zmiany i pozyskiwanie 
środków z zewnątrz. Mam też wczorajszą gazetę, o likwidacji szkoły w Gzach i bardzo podbudowała 
mnie tu wypowiedź Pana Wielgolewskiego, który opowiada się za likwidacją szkoły w Gzach, 
proponując jednocześnie zlikwidowanie gminy. Panie Wójcie, swego czasu wszystkie szkoły zostały 
poddane audytowi, może teraz trzeba zrobić audyt w gminie? Może jakieś środki się znajdą? Mówiąc 
o zrównoważonym rozwoju, to czy mieszkańcom Romanowa nic się nie należy, a mamy płacić tylko 
podatki? Na terenie szkoły spotyka się młodzież z wielu okolicznych wsi. Czy nie warto zastanowić się 
nad innymi oszczędnościami, a szkołę tą zostawić. Do państwa radnych przed głosowaniem proszę o 
to, abyśmy byli samorządowcami a nie politykami.  

Wójt Gminy, Michał Jasiński – rozumiem to, co przeżywacie Państwo, ponieważ ja 
przeżywałem to samo przy likwidacji szkoły w Łukowie. Dzieci wtedy była podobna liczba, a 
subwencja od tamtego czasu się wielce nie zmieniła, a budżet szkoły był o wiele mniejszy i mniej się 
dokładało. Teraz dokłada się prawie pół miliona. Tak wzrósł przez te lata koszt utrzymania szkoły. 
Wtedy przy głosowaniu ostatecznie się wstrzymałem od głosu.  

Nie spotkałem się z przypadkiem, aby dzieci przeniesione do szkoły do Karniewa lub ich 
rodzice byli niezadowoleni. Wiele osób ma teraz ułatwiony dojazd do szkoły, ponieważ dowóz jest tak 
zorganizowany, że dzieci są szybciej w szkole.  

Środki z zewnątrz staramy się pozyskiwać. To, co było w ostatnim czasie do pozyskania, to 
przydomowe oczyszczalnie, wniosek na most został poprawnie złożony, ale jest na 31 miejscu, 
będziemy chcieli pozyskać środki z FOGR, w lutym będziemy chcieli złożyć wnioski o remont świetlic 
w ramach małych projektów. Wiadomo, że wszędzie trzeba mieć wkład własny a wieloletnia 
prognoza nas wstrzymuje niestety. 

Pani radna mówiła, że warto by było to zostawić, nie wiem czy chodziło o budynek czy o 
szkołę? Nie możemy sprzedać Łukowa. Romanowo jest wyremontowane i nie będziemy sprzedawać, 
pewnie będziemy chcieli wydzierżawić. Na pierwszych spotkaniach analizowaliśmy liczbę dzieci i 
wiadomo, że wiele z dzieci pomimo że jest w okręgu szkolnym, do tej szkoły nie przyjdzie. 

Radna Dorota Grabowska – rozumiem rachunek ekonomiczny, ale jeśli dojdzie do podjęcia 
uchwały, to poszukajmy innych wyjść. Nauczyciele są dobrze wykształceni, czy nie można im jakoś 
pomóc w zdobyciu dodatkowych kwalifikacji i w ramach tej kadry zatrudniać? Można rozpatrywać też 
łączenie klas.  

Radny Andrzej Chełchowski – polityka nie powinna być na pierwszym miejscu, jak 
powiedziała Pani radna, chociaż przy likwidacji poprzedniej szkoły właśnie była. Ja mam jedno wyjście 
z tej sytuacji – niech mi Pani powie, jako dyrektor szkoły, ile dzieci z naszej gminy chodzi do szkoły w 
Makowie?  

Radna Dorota Grabowska – dzieci ze Słoniaw całe życie chodziły do szkół w Makowie. 
Obiecuję, że jeżeli będzie taka sytuacja, że szkoła zostanie zlikwidowana, osobiście będę jeździła do 
rodziców, prosząc o to, aby dzieci przyszły do Karniewa.  

Radny Andrzej Chełchowski – a Obiecanowo? Jak mamy coś ratować, to ratujmy wspólnie.  
Wójt Gminy, Michał Jasiński – w Romanowie już są klasy łączone, dyrektor szuka oszczędności 

w każdej dziedzinie. Na jednym spotkaniu z rodzicami było około 30 osób, połowa to rodzice małych 
dzieci, ale szukając oszczędności padło pytanie, ile z obecnych 10 uczniów klasy szóstej pójdzie do 
gimnazjum do Karniewa i nikt z rodziców się nie zgłosił. 

Radna Bogusława Milewska – w opinii rodziców, nie ma współpracy ze szkołą w Karniewie. 
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Radny Powiatowy, Wiesław Lipowski – koszty przy likwidacji szkoły w Łukowie były 
trzykrotnie mniejsze niż teraz w Romanowie. Lepiej nie będzie, tylko gorzej, a ekonomia jest 
ekonomią. Przez ostatnie kilka lat nic się nie zrobiło, aby przekonać rodziców do przysłania dzieci do 
szkoły w Karniewie. 

Radny Tomasz Kaźmierczak – chciałbym zapytać, co kierowało wtedy radą przy likwidacji 
Łukowa, podejście polityczne, czy samorządowe?  

Radna Dorota Grabowska – nie ukrywam, że głosowałam wtedy za likwidacją szkoły w 
Łukowie, ale w tej chwili tego bym nie zrobiła. 

Przewodnicząca Rady, Beata Jackowska – czy wśród publiczności są rodzice z okręgu szkoły w 
Romanowie? 

Mieszkaniec Romanowa – moich trzech synów chodziło do szkoły w Karniewie. Uważam, że Ci 
którzy mieli taka wolę chodzili do Karniewa.  

Sołtys wsi Słoniawy – czy jest możliwość zostawienia w szkole przedszkola?  
 

Ad.pkt.9 b) 
 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały 
intencyjnej w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Romanowie (załącznik do 
protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
8 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
2 radnych – „przeciw” 
5 radnych – „wstrzymało się” od głosu. 

Uchwała Nr XIII/61/2012 w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w 
Romanowie została podjęta większością głosów. 

 
Ad.pkt.10.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 
określenie szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Prosimy o odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIII/62/2012 w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 
radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji  
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.11 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 
Określenie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk 
dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk zwłok zwierzęcych i ich części, spalarni zwłok zwierzęcych i ich 
części. Prosimy o odczytanie uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk zwłok zwierzęcych i ich 
części, spalarni zwłok zwierzęcych i ich części (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
16 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XIII/63/2012 w sprawie określenia wymagań, jakie powinni spełniać 
przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, grzebowisk zwłok 
zwierzęcych i ich części, spalarni zwłok zwierzęcych i ich części została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.12 

 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy Panie Wójcie o udzielenie odpowiedzi 

na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy, Michał Jasiński – została sporządzona dokumentacja fotograficzna ronda i 

przejścia dla pieszych po deszczach, oraz poinformowaliśmy o tym dyrektora Sobola. Wiadomo, że na 
drogę jest 2 lata gwarancji i asfalt będzie na pewno frezowany.  

W sprawie Gościejewa, to po sesji zapraszam do przejrzenia dokumentacji dotyczącej 
rekultywacji, jak to ma wyglądać, co będzie zrobione, co można przywozić. Jeśli cos będzie niezgodne, 
będziemy alarmowali o posprzątanie. Jest tam do posadzenia 4,5 tys. drzew po rekultywacji i one 
musza się przyjąć i rosnąć. Miałem telefon od mieszkańca, przedstawiał się, jako mieszkaniec 
Gościejewa, wszelkie dane zostaną umieszczone na stronie internetowej w najbliższym czasie. 

Plan zagospodarowania przestrzennego będzie na pewno zmieniany. Nie mamy jeszcze 
środków na ten cel w budżecie, ale wiemy, że jest to konieczne. 
 
Ad.pkt.13 
 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 
wnioski i zapytania. Prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie wniosków. 

Sołtys wsi Słoniawy – chciałem zgłosić, że istniejąca w asfalcie wyrwa powiększa się i 
koniecznie i jak najszybciej trzeba to poprawić. 
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Sołtys wsi Konarzewo Bolesty – czy są plany na remonty dróg gminnych? Chodzi mi o 
asfaltowanie. 

Sołtys wsi Obiecanowo – chciałbym wrócić do tematu szkoły w Romanowie, ponieważ 
uważam, że tu nie możemy mieć pretensji do wójta, ale do całego systemu funkcjonowania szkół w 
kraju, ponieważ żyjemy w takich a nie innych realiach, gdzie konieczne są likwidacje nie tylko szkół, 
ale też wielu zakładów pracy. 

Sołtys wsi Szwelice – jest coraz więcej ubytków w asfalcie w Szwelicach, a dodatkowo pęka 
stary asfalt na drodze do kościoła. 

Sołtys wsi Łukowo – co dalej z działką dzierżawioną przez Pana Kuśmierskiego? 
Wójt Gminy, Michał Jasiński – jak tylko śnieg się rozpuści, wyrwy w drogach będą łatane. 

Remont dróg gminnych jest wstępnie planowany, ale większe remonty są planowane na 2013 rok, 
ponieważ ten rok jest rokiem oszczędności, a chcemy też z własnych środków wraz z Gminą 
Czerwonka wyremontować most w Obiecanowie. 

Działka dzierżawiona przez Pana Kuśmierskiego jest wywieszona do sprzedaży. 
Zastępca Wójta Gminy, Grzegorz Cesarski – 18 lutego odbędzie się akcja honorowego 

oddawania krwi w nowym ośrodku zdrowia, zapraszamy w godzinach od 800 do 1200 .  
 
Ad.pkt.14 

Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

Protokołowała:  
J.Szczesna 


